

# 嘉義縣政府公告

Chiayi county government County government Announcement

中華民國 110 年 9 月 11 日

Date:

府授消管字第

Doc. No.

100217959

FU no.:

號

主旨：公告劃定「危險警戒區域範圍」（如公告事項二）為管制區，當災害發生或有發生之虞時，民眾非持有通行證，不得進入，自中華民國 110 年 9 月 11 日 0 時 0 分起生效。

RE: Effective the "hazardous alert area" shall be classified as restricted zone, vehicles or individuals without a valid pass shall not be allowed to enter, in case of disaster takes place or the risk of a disaster presents.

依據：災害防救法第三十一條第一項第二款規定。

Basis: According to Article 31, paragraph 1, subparagraph 2 of the Disaster Prevention and Rescue Act.

公告事項 / Details:

一、茲為應 蘇拉威西風 災害防救需要，特由本縣災害應變中心指揮官劃定「危險警戒區域範圍」為限制或禁止人民進入或命其離去之範圍，特予公告。

二、危險警戒區域範圍如下：

- (一) 本縣阿里山鄉、大埔鄉、竹崎鄉、梅山鄉、中埔鄉及番路鄉等登山遊憩區。
- (二) 本轄八掌溪、赤蘭溪、朴子溪、牛稠溪、三疊溪及北港溪等行水區域。
- (三) 本縣東石鄉、布袋鎮、義竹鄉等沿海地區及各商港、漁港。

1. In view of the disaster rescue work requirements and in response to the directive of the county Disaster Command Center Officer, the "hazardous alert area" shall be defined as restricted zone, public entrance is therefore limited or prohibited; moreover, unauthorized individuals or vehicles in the area shall be ordered to leave. Please be duly informed.

2. The ambit of dangerous alert area as below:

- (1) The mountaineering or recreation area in Alishan Township, Dapu Township, Jhuci Township, Meishan Township, Jhongpu Township, Fanlu Township.
- (2) The river reservation of Bajhang river, Chihlan river, Puzih river, Niouchou river, Sandie river, Beigang river.
- (3) The county of Dongshin Township, Budai Township, Yijhu Township and whatnot the sea front zone, commercial port and fishing port.

A000001

縣長翁章梁